
                                                       

Bestyrelsesmøde i Humlum Landsbyordning 

Mandag d. 2. december 2024 klokken 17.30 - 19.30 

Tilstede 

Forældrevalgte:  

Henry Nørby, Mai-Britt Grydgaard, Christina Vestbjerg, Merethe Heimose, Stine Kledal, Henry Nørby 

Ledelsen: Anette Vestby og Bente Storgaard 

Fraværende: Mynte, Bettina Kruse, Linda Larsen og Jeanette Thing 

Dagsorden 

Punkt Referat 

Orientering: 

• Skole 

□ Inklusionshandleplan 

□ Skolestruktur 

• Dagtilbud 

□ Inklusionshandleplan 

• Medarbejdere 

• Elevråd 

• Økonomi og budget 

□ Sidste budgetopfølgning 

gennemgås 

Skole: 

Præsentation af inklusionshandleplan. Handleplan er vedlagt 

referatet som bilag 

Beslutningen om den nye skolestruktur er udsat til slutningen af 

januar. Der skal udarbejdes økonomiske beregninger på hvad 

det vil koste at udbedre fugtskaderne i Humlum 

Landsbyordning. 

Der er ikke truffet beslutning om ledelsesstrukturen på 

dagtilbudsområdet. Den beslutning træffes samtidig med 

skolestrukturen. 

Dagtilbud: 

Præsentation af inklusionshandleplan – handleplan vedlægges 
som bilag. 

Personalenyt. 2 nye pædagoger og 1 ny medhjælper. Den udlånte 
medarbejder fra Thyholm, bliver i Humlum til og med uge 2, så ny 
pædagog kan startes godt op. 
Praktikanter fra 10. kl og 9.klasse samt en i sprogpraktik. 
Kirketur d. 12/12 
 
Medarbejdere: 
I dagtilbud er der god trivsel, god energi, godt arbejdsmiljø. I 

skolen er der også god trivsel. Det har været en lidt hård 

periode med ”genhusning” i hallen. 

Elevråd: 

Der har ikke været afholdt møde i elevrådet, siden sidste 

bestyrelsesmøde. På Bremdal skole havde de gode stole og 5 

minutters frikvarter mellem 2 lektioner, sidst på skoledagen. 

Elevrådet har bragt forslag frem om at 5.minutters frikvarteret 

også indføres i Humlum. 

Økonomi og budget: 

Samlet overblik over budget 2024 blev gennemgået.  



 

• Evaluering af forældremøder 

• Trivselsråd 

Evaluering af forældremøder: 

Der blev afholdt forældremøde i skolen i september. 

Forældremødet blev etableret på en ny måde, med både 

møder for indskoling, fælles og mellemtrinnet. Der var lidt 

forvirring omkring forskellige informationer på de forskellige fora. 

Overordnet fungerede det godt. Det var rart at opleve det 

store fremmøde den fælles dag medførte, fremfor møder på 

forskellige dage. 

Orientering om forældresamtaler i skolen. 

Trivselsråd: 

Punktet tages med planlægning af forældreråd i 2025 

 

• Arbejdsdag for forældre Hvis der benyttes frivillig arbejdskraft ifm. en arbejdsdag, er det 

jf. arbejdsmiljøloven skolen/dagtilbud der er ansvarlig for 

sikkerheden. Der kan males og rengøres som frivillig. Der kan 

etableres en støtteforening, der kan søge midler/skabe midler 

der kan bidrage økonomisk til både nyanskaffelser og 

renoveringsopgaver.  

• Tour de Humlegården Bestyrelsen arbejder på at få etableret Tour de 

landsbyordningen. Planlægning og datoen fastsættes af 

bestyrelsen via deres interne tråd. 

• Henvendelse fra idrætsklubber, 

spejdere, LAN-party mm. – 

hænger vi deres ting op på 

opslagstavlen og deler rundt i 

Landsbyordningen? 

Vi oplever at der er mange foreninger og private virksomheder 

der laver markedsføring ved at uddele flyers direkte til børnene. 

Bestyrelsen beslutter at lokale og kommunale tilbud hænges 

op, så forældrene selv kan vælge hvilke tilbud de har lyst til at 

tage med hjem. 

 

  

  

• Eventuelt Forældrehenvendelse omkring børn der er utrygge ved at 

komme ind i skolen, når der står store elever ved 

indgangsdørene. Skolen oplever det fungerer stille og roligt. 

Hvis der er børn der har uhensigtsmæssig adfærd, tager vi os af 

det, men generelt oplever vi ikke de store som farlig og vi skal 

være obs. på hvordan vi italesætter børnene. 

Hvis vi får henvendelser, fra forældre der udtrykker bekymring, 

vil vi spørge ind til, hvad de har oplevet og så håndtere det 

efterfølgende. 

 


